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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor lesz 2 sávos a teljes út?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdéseket kívánok
benyújtani Dr. Szabó Pál Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi miniszterhez . A kérdésrea
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 4-es út hazának egyik legveszélyesebb útszakasza . A halálos kimenetelű balesetek száma
igen magas, ezért az útszakasz fejlesztése igen sürgető . A jelenlegi kormányprogram igen
elnagyoltan foglalkozik csak megvalósulás kérdésével .

Kérem tájékoztatását, hogy 2002-ben tervezett fejlesztésekhez képest a 4-es út mel y
szakaszainak 2 sávosítása haladt a terveknek megfelel ően és mely szakaszok szenvedtek
halasztást?

A részletesen adja meg nekem, hogy a 4-es út egyes szakaszai mikor válnak 2 sávossá a
jelenlegi tervek szerint?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . augusztus 28 .
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